Extracto de la convocatoria registrado en la Base de Datos Nacional de Subvenciones

ANUNCIO

III CONCURSO DE CARTELES DE FIESTA MAYOR DE MASQUEFA 2024.

BDNS(Identif.): 752656.

De conformidad con lo previsto en los artículos 17.3.b y 20.8.a de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, General de Subvenciones, se publica el extracto de la convocatoria cuyo texto completo puede consultarse la Base de Datos Nacional de Subvenciones: en https://www.infosubvenciones.es/bdnstrans/GE/es/convocatoria/752656.

La concejalía de Cultura con la colaboración del Séguito Festivo de Masquefa convoca el III Concurso de carteles de Fiesta Mayor de Masquefa para este año 2024. La finalidad de este concurso es promover la cultura popular y tradicional de nuestras fiestas mayores, fomentar la creación artística y la participación ciudadana en la festividad.

OBJETIVO:

La realización del cartel oficial que representará la imagen de la Fiesta Mayor de Santa Magdalena 2024.

TEMÁTICA:

Tiene que estar relacionada con el municipio de Masquefa y su Fiesta Mayor. Los carteles tienen que ser originales e inéditos.

Las obras no tienen que contener imágenes que salgan personas que puedan ser reconocidas, a no ser que el autor nos haga llegar el consentimiento de las personas que aparecen en el cartel.

PARTICIPANTES:

Pueden participar en el concurso los mayores de 16 años y podrán presentar 2 obras originales.

La persona participante tendrá que encontrarse al corriente del cumplimiento de las obligaciones tributarias y con la Seguridad Social impuestas por las disposiciones vigentes y no tener ninguna deuda con el Ayuntamiento de Masquefa.

TÉCNICA Y FORMATO:

La técnica es libre y tiene que ser apta para su reproducción en cuatro colores: ilustración, pintura, diseño gráfico, etc. Por este motivo no serán admitidas tintas metalizadas ni fluorescentes ni tampoco relevos y/o volúmenes enganchados.

El cartel tiene que incluir: "Fiesta Mayor", "Masquefa" y "del 19 al 23 de julio de 2024".

El formato de la obra tiene que ser en DIN A-3 y vertical. El cartel ganador se editará con el escudo de la corporación y con los logos de los colaboradores. El Ayuntamiento de Masquefa se reserva el derecho a incorporar texto en el cartel de algún tipo de información referida a la fiesta.

Serán excluidos los carteles que no cumplan con la técnica o el formato.

LUGAR Y PLAZO DE PRESENTACIÓN:

Los carteles se pueden entregar por dos vías:

-Presencialmente en la Biblioteca de Masquefa dentro de su horario de apertura al público.

Extracto de la convocatoria registrado en la Base de Datos Nacional de Subvenciones

-Por email: cultura@masquefa.net

La fecha máxima para entregarlos será el 7 de junio de 2024. Únicamente se tendrán en cuenta las solicitudes presentadas dentro del plazo indicado, las solicitudes presentadas fuera de plazo serán desestimadas.

En caso de que la documentación presentada sea incorrecta o incompleta, se requerirá al interesado para que, en un plazo máximo de diez días hábiles a partir del día siguiente a la notificación, proceda a su rectificación o a las enmiendas necesarias, con indicación que si no lo hace así se entenderá por desistido en su solicitud.

CÓMO PRESENTARLO:

Los carteles se pueden presentar por dos vías:

-Soporte rígido:

Tendrán que ir firmados en el dorso con un pseudónimo.

Se tendrán que presentar dentro de un sobre cerrado. En el exterior del sobre se tiene que poner la inscripción "III Concurso de carteles de Fiesta Mayor de Masquefa 2024" y un pseudónimo.

Dentro del sobre, en una nota tiene que figurar: el pseudónimo, el nombre y apellidos, la dirección postal, el teléfono móvil, la dirección electrónica y el NIF del autor.

-Soporte digital:

Ha de contener dos archivos:

El cartel con el nombre del archivo "III Concurso de carteles de Fiesta Mayor de Masquefa 2024" y un pseudónimo.

Un documento donde constará el pseudónimo, el nombre y apellidos, la dirección postal, el teléfono móvil, la dirección electrónica y el NIF del autor.

JURADO:

El jurado será nombrado por el Ayuntamiento de Masquefa estará formado por personas vinculadas en el mundo artístico, y en la organización de la Fiesta Mayor de Masquefa. Ninguno de los miembros del jurado podrá participar en el concurso. En la sesión de deliberación también asistirá una persona del área de cultura del Ayuntamiento de Masquefa que actuará como secretario del jurado, con voz pero sin voto.

Se valorará la originalidad, la calidad técnica y artística, así como la adecuación de la obra a la Fiesta Mayor de Masquefa.

Los criterios de valoración de las obras serán (máximo 20 puntos):

- -Idoneidad temática respecto a la fiesta que representa y al municipio donde se celebra (hasta 5 puntos).
- -Calidad artística y técnica, en la cual se valorará el tema, las imágenes, los elementos tipográficos y su composición (hasta 5 puntos).
- -Originalidad y creatividad (hasta 5 puntos).
- -Que garantice la igualdad de género (hasta 5 puntos).

Extracto de la convocatoria registrado en la Base de Datos Nacional de Subvenciones

El jurado emitirá su veredicto después de la deliberación y debate sobre las obras presentadas, nombrando un único ganador y accésits, si se tercia.

VEREDICTO Y ENTREGA DEL PREMIO:

Durante la segunda quincena de junio se informará de la fecha y lugar donde se hará público el veredicto.

PREMIO:

Hay un único premio de 350,00 € para la obra escogida y 150,00 € por accésits, si se tercia. El premio puede ser declarado desierto en caso de que las obras presentadas no reúnan la calidad adecuada.

EXPOSICIÓN DE CARTELES:

Las obras presentadas serán expuestas en las oficinas de Alzinar, Sociedad Recreativa y Cultural durante el mes de julio.

Notas:

No se aceptarán obras con contenidos contrarios al derecho al honor, a la intimidad personal y familiar o a la propia imagen de las personas, ni ningún otro con contenidos que sean contrarios a la legalidad vigente. Lo mismo pasará con aquellas obras que incluyan en su diseño elementos relacionados con el consumo de alcohol u otras drogas, así como marcas comerciales. El jurado se reserva el derecho de descalificar las obras que se consideren inoportunas.

Los autores de las obras presentadas ceden al Ayuntamiento de Masquefa, sin limitación alguna, todos los derechos de propiedad intelectual. Algunos de los carteles se podrían utilizar para otras ilustraciones.

El cartel ganador será propiedad del Ayuntamiento, así como el uso que se pueda hacer: edición de carteles, programas de mano, invitaciones, anuncios o cualquier otro tema relacionado con la promoción de la fiesta.

La participación en este concurso supone la aceptación de estas bases. Los concursantes se responsabilizan totalmente de la inexistencia de derechos de terceros en las obras presentadas, así como de toda reclamación por derechos de imagen o de protección de datos de carácter personal. El Ayuntamiento no se hace responsable de los desperfectos o daños que puedan ocasionarse en las obras presentadas.

Todo aquello no contemplado en estas bases será resuelto por la Concejalía de Cultura del Ayuntamiento de Masquefa.

Protección de datos: Responsable del tratamiento: Ayuntamiento de Masquefa - Cultura. Finalidad del tratamiento: Fiesta Mayor

Legitimación: Ejercicio de poderes públicos (Artículo 6.1.e del RGPD 2016/679). Destinatarios: Ayuntamiento de Masquefa - Cultura

Ejercicio de derechos de los interesados: De acceso, rectificación, supresión, portabilidad de los datos, limitación y de oposición al tratamiento, dirigiéndoos al correo electrónico: cultura@masquefa.net .

Y para que así conste, libro este certificado, con la advertencia prevista en el art. 206 RD 2568/1986 y a reserva de los términos que resulten de la aprobación del acta correspondiente, con el visto bueno del alcalde.

Masquefa, 2 de abril de 2024

El alcalde de Masquefa, Roger Vázquez Claravalls

Extracto de la convocatoria registrado en la Base de Datos Nacional de Subvenciones

ANUNCI

III CONCURS DE CARTELLS DE FESTA MAJOR DE MASQUEFA 2024.

BDNS(Identif.): 752656.

De conformitat amb el que preveuen els articles 17.3.b i 20.8.a de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions, es publica l'extracte de la convocatòria el text complet es pot consultar a la Base de Dades Nacional Subvencions: de https://www.infosubvenciones.es/bdnstrans/GE/es/convocatoria/752656

La regidoria de Cultura amb la col·laboració del Seguici Festiu de Masquefa convoca el III Concurs de cartells de Festa Major de Masquefa per aquest any 2024. La finalitat d'aquest concurs és promoure la cultura popular i tradicional de les nostres festes majors, fomentar la creació artística i la participació vilatana en la festivitat.

OBJECTIU:

La realització del cartell oficial que representarà la imatge de la Festa Major per Santa Magdalena 2024.

TEMÀTICA:

Ha d'estar relacionada amb la vila de Masquefa i la seva Festa Major. Els cartells han de ser originals i

Les obres no han de contenir imatges que surtin persones que puguin ser reconegudes, a no ser que l'autor ens faci arribar el consentiment de les persones que apareixen en el cartell.

PARTICIPANTS:

Podem participar en el concurs els majors de 16 anys i podran presentar 2 obres originals.

La persona participant s'haurà de trobar al corrent del compliment de les obligacions tributàries i amb la Seguretat Social imposades per les disposicions vigents i no tenir cap deute amb l'Ajuntament de Masquefa.

TÈCNICA I FORMAT:

La tècnica és lliure i ha de ser apta per a la seva reproducció en quatre colors: il·lustració, pintura, disseny gràfic, etc. Per aquest motiu no seran admeses tintes metal·litzades ni fluorescents ni tampoc relleus i/o volums enganxats.

El cartell ha d'incloure: "Festa Major", "Masquefa" i "del 19 al 23 de juliol de 2024".

El format de l'obra ha de ser en DIN A-3 i vertical. El cartell guanyador s'editarà amb l'escut de la corporació i amb els logos dels col·laboradors. L'Ajuntament de Masquefa es reserva el dret a incorporar text en el cartell d'algun tipus d'informació referida a la festa.

Seran exclosos els cartells que no complexin amb la tècnica o el format.

LLOC I TERMINI DE PRESENTACIÓ:

Els cartells es poden lliurar per dues vies:

- Presencialment a la Biblioteca de Masquefa dins del seu horari d'obertura al públic.

Extracto de la convocatoria registrado en la Base de Datos Nacional de Subvenciones

- Per email: cultura@masquefa.net

La data màxima per lliurar-los serà el 7 de juny de 2024. Únicament es tindran en compte les sol·licituds presentades dintre del termini indicat, les sol·licituds presentades fora de termini seran desestimades.

En cas que la documentació presentada sigui incorrecta o incompleta, es requerirà a l'interessat per tal que, en un termini màxim de deu dies hàbils a partir del dia següent a la notificació, procedeixi a la seva rectificació o a les esmenes necessàries, amb indicació que si no ho fa així s'entendrà per desistit de la seva sol·licitud.

COM PRESENTAR-HO:

Els cartells es poden presentar per dues vies:

-Suport rígid:

Hauran d'anar signats al dors amb un pseudònim.

S'hauran de presentar dins un sobre tancat. A l'exterior del sobre s'ha de posar la inscripció "III Concurs de cartells de Festa Major de Masquefa 2024" i un pseudònim.

Dins el sobre, en una nota hi ha de figurar: el pseudònim, el nom i cognoms, l'adreça postal, el telèfon mòbil, l'adreça electrònica i el NIF de l'autor.

-Suport digital:

Ha de contenir dos arxius:

El cartell amb el nom de l'arxiu "III Concurs de cartells de Festa Major de Masquefa 2024" i un pseudònim.

Un document on hi constarà el pseudònim, el nom i cognoms, l'adreca postal, el telèfon mòbil, l'adreca electrònica i el NIF de l'autor.

JURAT:

El jurat serà nomenat per l'Ajuntament de Masquefa estarà format per persones vinculades en el món artístic, i en l'organització de la Festa Major de Masquefa. Cap dels membres del jurat podrà participar en el concurs. A la sessió de deliberació també hi assistirà una persona de l'àrea de cultura de l'Ajuntament de Masquefa que actuarà com a secretari del jurat, amb veu però sense vot.

Es valorarà la originalitat, la qualitat tècnica i artística, així com l'adequació de l'obra a la Festa Major de Masquefa.

Els criteris de valoració de les obres seran (màxim 20 punts):

- Idoneïtat temàtica respecte a la festa que representa i al municipi on es celebra (fins a 5 punts).
- Qualitat artística i tècnica, en la qual es valorarà el tema, les imatges, els elements tipogràfics i la seva composició (fins a 5 punts).
- Originalitat i creativitat (fins a 5 punts).
- Que garanteixi la igualtat de gènere (fins a 5 punts).

El jurat emetrà el seu veredicte després de la deliberació i debat entorn de les obres presentades, nomenant un únic guanyador i accèssits, si s'escau.

Extracto de la convocatoria registrado en la Base de Datos Nacional de Subvenciones

VEREDICTE I LLIURAMENT DEL PREMI:

Durant la segona quinzena de juny s'informarà de la data i lloc on es farà públic el veredicte.

PREMI:

Hi ha un únic premi de 350,00 € per l'obra escollida i 150,00 € per accèssits, si s'escau . El premi pot ser declarat desert en cas que les obres presentades no reuneixin la qualitat adient.

EXPOSICIÓ DE CARTELLS:

Les obres presentades seran exposades a les oficines de L'Alzinar, Societat Recreativa i Cultural durant el mes de juliol.

Notes:

No s'acceptaran obres amb continguts contraris al dret a l'honor, a la intimitat personal i familiar o a la pròpia imatge de les persones, ni cap altre amb continguts que siguin contraris a la legalitat vigent. El mateix passarà amb aquelles obres que incloguin en el seu disseny elements relacionats amb el consum d'alcohol o altres drogues, així com marques comercials. El jurat es reserva el dret de desqualificar les obres que es considerin inoportunes.

Els autors de les obres presentades cedeixen a l'Ajuntament de Masquefa, sense limitació alguna, tots els drets de propietat intel·lectual. Alguns dels cartells es podrien utilitzar per altres il·lustracions.

El cartell guanyador restarà propietat de l'Ajuntament, així com l'ús que se'n pugui fer: edició de cartells, programes de mà, invitacions, anuncis o qualsevol altre tema relacionat amb la promoció de la festa.

La participació en aquest concurs suposa l'acceptació d'aquestes bases. Els concursants es responsabilitzen totalment de la inexistència de drets de tercers en les obres presentades, així com de tota reclamació per drets d'imatge o de protecció de dades de caràcter personal. L'Ajuntament no es fa responsable dels desperfectes o danys que puquin ocasionar-se en les obres presentades.

Tot allò no contemplat en aquestes bases serà resolt per la Regidoria de Cultura de l'Ajuntament de Masquefa.

Protecció de dades: Responsable del tractament: Ajuntament de Masquefa - Cultura. Finalitat del tractament: Festa Major

Legitimació: Exercici de poders públics (Article 6.1.e del RGPD 2016/679) .Destinataris: Ajuntament de Masquefa - Cultura

Exercici de drets dels interessats: D'accés, rectificació, supressió, portabilitat de les dades, limitació i d'oposició al tractament, adreçant-vos al correu electrònic: cultura@masquefa.net.

I perquè així consti, lliuro el present certificat, amb l'advertiment previst a l'art. 206 RD 2568/1986 i a reserva dels termes que resultin de l'aprovació de l'acta corresponent, per ordre i amb el vistiplau de l'alcalde

Masquefa, 2 d'abril de 2024

L'alcalde de Masquefa, Roger Vázquez Claravalls